



危险物品专家组(DGP)

第二十六次会议

2017年10月16日至27日，蒙特利尔

议程项目 6.3：缓解航空载运锂电池带来的风险(工作卡 DGP.003.01)

向机长澄清信息

(由D. Brennan提交)

摘要

本工作文件提议对第 7 部分 4.1.3 进行修订，以在提供锂电池概况时，在机长信息通知单中纳入预定卸载锂电池的机场信息。

危险物品专家组的行动：请危险物品专家组考虑按照本工作文件附录所示对第 7 部分 4.1.3 进行修订。

1. INTRODUCTION

1.1 Paragraph 4.1.3 was added to Part 7, Chapter 4 to permit an alternative method of providing information to the pilot-in-command for UN 3090 — **Lithium metal batteries** and UN 3480 — **Lithium ion batteries**. The text in Part 7;4.1.3 however does not include that this information must include the aerodrome at which the package(s) will be unloaded, as is shown for dry ice in Part 7;4.1.2.

1.2 To address this oversight it is proposed that Part 7;4.1.3 be revised to include the aerodrome at which the packages will be unloaded.

2. ACTION BY THE DGP

2.1 The DGP is invited to revise Part 7;4.1.3 as shown in the appendix to this working paper.

*仅提供了摘要和附录的翻译。

附录

对《技术细则》第7部分的拟议修订

第7部分

运营人的责任

.....

第4章

通报情况

4.1 向机长通报的信息

.....

4.1.3 对于 UN 3480(锂离子电池)和 UN 3090(锂金属电池)，可以用联合国编号、运输专用名称、类别、在每个具体装载位置的总数量、**包装件的预定卸载机场**以及包装件是否必须仅限货机运载来代替 4.1.1 所要求的信息。按照国家豁免条款运载的 UN 3480(锂离子电池)和 UN 3090(锂金属电池)，必须符合 4.1 的全部要求。

.....

— 完 —